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Referat fra  
Bestyrelsesmøde d. 19. september 2023, kl. 18.00 

 

Deltagere: Søs Granzow (SG), Dorte Balle-Larsen (DBL), Charlotte Scheuer (CS), Marianne Granzow 
MG), Peter Olsen (PO),  

Afbud:  

Referent: Charlotte Scheuer  

o Underskrivning af referat fra sidste møde. Referat underskrevet  

o Nyt fra formanden v/SG  

● Tilbud fra Julie Hey til Turneringsskytter  
● Foredrag og mentaltræning indgår i oplægget for 40-50 deltagere. Godkendt til 

afholdelse i februar, primært for turneringsskytter, men der kan suppleres med 
medlemmer. SG kontakter Julie Hey 

● Indkøb af kantklipper (plæneklipper)  
● Kantklipper/trimmer, indkøb godkendt af anerkendt mærke, budget max 5000,-. SG 

giver besked Udskift af plæneklipper sker ikke pt, men undersøgelse igangsættes for 
ny - PEO   

● Bluser til udvalgsmedlemmer  
● Forslag godkendt af bestyrelse, under forudsætning af at budget balancere. Grøn T-shirt 

med tryk? Pris undersøges - DBL kontakter Kasper Bøllingtoft  
● Forsikringsvilkår ved arbejde i HGJ-regi.  
● Vi henviser til medlemmers egen forsikring, ifb. med tingskade opstået under frivilligt 

arbejde for HGJ, dog dækkes evt. selvrisiko 

o Status fra kassereren v/Dorte Balle-Larsen  

● Indestående i bank er pr. dags dato: kr. 294.000,00,-. Udestående kr. 0,- 
● Medlemstal pr. 430 heraf 18 i restance  
● Regnskabet. Der er pt. oparbejdet et underskud på kr.155.000,- Dette forklares ved 

indkøb af lerduer og endnu ikke solgte patroner.  
● Statusoptælling på patroner skal foretages efter hver åbning, for at sikre 

korrekt indkøb og lagerbeholdning. Der følges op på beholdningen i 
Hubertushuset-PEO  

o Opfølgning fra sidst  

● Status på ombygning/renovering af klubhus- Nyt fra arbejdsgruppe. 
Der er afholdt 3 møder i arbejdsgruppen. Ideer og ønsker er listet og prioriteret. Der er 
herefter udarbejdet en tegning som udkast og til brug for videre arbejde. Der kommer 
efterfølgende et anslået budget.  

● Reparation af vejen. Opstart. Leverandør rykket for opstartsdato   
● Status på projekt oprensning af søen. Projektet henlægges for nuværende.  
● Opsætning/tilslutning af lamper i skure. Lys i mellemgang tilsluttet. - CS   
● VIP-arrangement i Hubertushuset aflyst pga. manglende tilmelding. Der arbejdes med 

ny dato, formodentlig i januar-februar. Hubertushuset vender tilbage til SG  
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o Nyt fra udvalgene  

● Flugtskydningsudvalget:   
Det er besluttet af FU-udvalget at der holdes vinterlukket i december og januar.   
Træning i maskiner. Det anses for optimalt at alle medlemmer af flugtskydningsudvalget 
gennemgår træning i at afhjælpe maskinstop. (PEO)  
Gennemgang af procedure ved åbning/lukning samt vedligehold. (PEO)  
Investeringsplan for udskiftning af maskiner. (PEO) Tilbud fremlagt på 1 sæt (2 maskiner) 
65.000,-. Plan gennemgået, og det anbefales at der startes med udskiftning på Jagtbanen 
med 1 stand (sæt) pr. år. Udskiftning påbegyndes 2024  

● Hundeudvalg: Spanieldag afviklet med succes. Drop in-træning er 
afsluttet fra i år  

● Bueudvalget: Intet nyt pt  
● Jagthorn: Intet nyt pt  
● Riffel: Intet nyt pt  
● Nyjægerne: Intet nyt pt  

o Årshjulet  

● Planlægning af generalforsamling. Dato for næste GF bliver 20/3 2024 kl. 19.00  
● Indrykning af annonce i Jæger skal ske i november 
● Jagttegnsundervisning, DBL følger op med Torben og Flemming  

o Årets foreningsmedlem - MG  

● Oplæg til vilkår og skabelon udarbejdes af MG  

o Eventuelt  

● Indsamling af nøgler. Der er returneret 1 nøgle, der udestår 2 nøgler.   
● MG ansøger torsdag 21/9 - 23 om optagelse i Holbæk natur og miljø forum (Grønt 

råd). Input til næste års temaer modtages gerne.  

Næste møde Afholdes d. 14. november, kl. 18.00 i Klubhuset 


